
Vážený pane vedoucí,

dne  2.  5.  2015  se  uskutečnila  schůze  Osadního  výboru  Skalice.  Tímto  Vás  žádám  o  vyřízení 
následujících připomínek viz. bod 2 :

  OV urguje dodání nebo obnovení místních map na určených místech

Dobrý den,

tento požadavek není zařazen v Prioritách OV Skalice. Pokud bude zařazen, budeme jej řešit ve vazbě 
na aktuálně probíhající soutěž na novou vizuální identitu města (značka města) a s ohledem na 
sjednocení vzhledu orientačních tabulí po celém městě.

S pozdravem

Pavel Osina
vedoucí OÚRaSŘ


